
 

 

Voel skole 
Datoer for kommende møde(kage): mandag den 27. september, torsdag den 4. 

november, tirsdag den 7. december, mandag den 10. januar 2022, tirsdag den 1. 

marts, tirsdag den 29. marts, mandag den 2. maj, tirsdag den 7. juni. 

Tilstede: Tine, Trine, Karen, Maj, René, Lene, Casper, Tanja, Tine, Anette og Randi 

Afbud:  

Referat  
Skolebestyrelsesmøde 19. aug. Kl. 18.00-19.45  

 Aktuelt:

  

Kommentarer: 

Pkt. 1 (15 min) 

 

Meddelelser 

Fra formanden:  

Fra ledelsen: 

Fra undervisning/fritidsdel: 

Øvrige meddelelser: 

 

 

Præsentation og sommerhilsen  

Randi byder velkommen til en nyt år i 

bestyrelsen, hvor vi i fællesskab skal 

skabe gode rammer for børnene og 

de voksne. Hvor der er plads til 

fællesskab og god læring. 

Bestyrelsen vil gerne kende datoerne 

for forældremøder i klasserne, så de 

kan deltage på møderne.  

  

27 september kl. 17.30 er der kursus i 

at sidde i skolebestyrelsen.  

Vi skal også tænke på, at det er valgår 

til sommer. 

 

Ledelsessituationen og 

normalisering efter Corona 

   



 

Tine Sax præsenterer sig selv og 

orienterer omkring ledersituationen 

på Voel Skole. 

Opstart i nye rammer 

Indskolingen er kommet godt i gang, 

vi har sagt velkommen til to nye 

medarbejdere og 20 nye skolebørn. 

Der er god stemning blandt 

medarbejderne. 

Mellemtrinnet er kommet godt i 

gang, vi har forskellige vikarer inde, 

indtil vi har ansat i den opslåede 

stilling. 

Personalet er trygge i den nye 

ledersituation. 

0 og 1 klasse holder forældremøde 

sammen pga. at begge klasser ikke 

kender til den normale dagligdag på 

skolen. 

I resten af klasserne er der også 

planlagt forældremøder. 

 

Pkt. 2 Høringssvar budget 

Deadline 27. august for svar 

Se vedhæftede bilag (print dem ikke – 

der er MANGE sider) 

Tine gennemgår kort kommende 

budget til skoleområdet. 

Randi gennemgår tilsendt materiale 

fra lærerforeningen. 

Randi, Rene laver høringssvar. 

Pkt. 3 Trivselsmåling for 2021 Tine Sax orienterer om 

trivselsmålingen og hvilke fund hun 

er faldet over. 

Der er et minimalt fald i trivsel på 0,1 

til 0,4 i afdelingerne fra sidste år til i 

år. Det er vigtigt at den vender igen. 

Børnene trives og lærer noget fagligt. 

Den evigt tilbagevendende er 

toiletforhold, som eleverne vurderer 

dårligst. Ligeledes vurderer de heller 



 

ikke deres medindflydelse på 

undervisningen særlig højt. 

Der er ikke noget hvor vi skal lave en 

akut indsats. 

 

Pkt. 4 Status på 

arbejdsopgaver/arbejdsgrupper 

Overblik og status på igangværende 

projekter v. alle 

Vi har to principper, der skal til høring 

i personalegruppen. 

Det ene er omkring overgang fra 

indskoling til mellemtrin og igen til 

Langsøskolen. 

Det andet er et princip omkring 

madkultur på skolen. 

Vi har en pjece, der handler om det at 

starte i klub, der skal laves færdig. 

Den skal rettes til og sendes ud. 

Gruppen, der arbejder med at 

fortælle den gode historie, skal også 

arbejde videre. Hjemmesidegruppen 

er Randi, Tanja og Tine – 

hjemmesiden skal opdateres. 

Vi tager det med på personalemøde 

14/9-21, så det kan komme med på 

bestyrelsesmøde 4/11-21 

Pkt. 5 Bestemmelse af hvilke principper, der 

skal tages op i det kommende skoleår 

Hvad skal vi have af fokusområder i 

2021 

Tine kigger vores principper igennem, 

så vi kan se, om vi mangler nogle af 

de obligatoriske principper. 

Pkt. 6 Arbejdsdag d. 24. september Ansvarlige for tekst, dagen osv.  

Bestyrelsen laver indbydelsen. 

Der skal være en tovholder på 

opgaverne, der kan guide og fortælle, 

hvad der skal ske. 

Skal der ske noget for børnene, mens 

forældrene arbejder? 

Der skal vises en video til 

forældremøderne, der viser, hvorfor 



 

OBS: Vi mødes kl. 16.00 -17.15 til udvælgelse af kandidater. Der er samtaler d. 24. 

august – hvem vil være i udvalg? 

man skal bakke op omkring 

arbejdsdagen. Vi får den tilsendt, så 

personalet har det på deres 

computere. 

Rene, Trine og Randi er tovholdere på 

dagen. 

Invitationen laves af Karen og sender 

den til Anette. Vi skal huske at 

efterlyser værktøj og det rigtige tøj 

på i forhold til opgaverne. 

Ønsker vi en staudehave? 

Vi laver en konkurrence, der er 

præmie til klassen med flest 

deltagere. 

 

Pkt. 7 Evt.  Ny mødetid 19-21. 

Tine opfordrer til, at hvis der er ting, 

Henrik plejer at klare, som ikke sker, 

skal vi bare sige til. 

Hvis vi bliver kontaktet af 

journalister, kan vi henvise til Randi, 

der er formand. 
 


